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Schriftelijke vragen PVV Den Helder “Waardevol burgerinitiatief van buurtapp-
groepen onder vuur” 
 
 
Geacht college, 
 
Een succesvol Helders buurtinitiatief voor extra ogen in wijken dat al meer dan een 
decennium loopt, heeft door de jaren heen geleid tot maar liefst 50 buurtapp-
appgroepen met 40 beheerders, een website en facebookpagina. Nog steeds komen 
er dagelijks aanmeldingen binnen van nieuwe deelnemers. Bizar genoeg ligt het 
buurtinitiatief onder vuur. 
 
Wat is namelijk het geval: sinds 2013 krijgt een aantal toezichthouders op basis van 
toen geldende richtlijnen een kleine maandelijkse vergoeding van 125 euro uit het 
toenmalige project “Wijkaanpak Plus”. Echter, in het convenant “Samenwerken in de 
Wijk”, opvolger van het genoemde project, komen vrijwilligers alleen nog voor een 
vergoeding in aanmerking, als zij vijf dagen per week twee uur per dag zichtbaar in 
de buurt aanwezig zijn, zwerfafval opruimen en vast komen opdagen bij een twee uur 
durend wekelijks overleg. Veel vrijwilligers kunnen helaas niet voldoen aan deze 
opvallend zware eisen. 
 
Vanuit de gemeente is recent een brief gestuurd, waarin valt te lezen dat de 
vergoeding vanuit het convenant per 1 augustus 2023 gaat stoppen, omdat de 
activiteiten niet (meer) onder de nieuwe richtlijnen zouden vallen. 
 
De PVV maakt zich daar zorgen over, aangezien dit succesvolle buurtinitiatief niet 
alleen met hart en ziel door onze burgers wordt gedragen, maar ook een waardevol 
steentje bijdraagt aan een veiliger Den Helder.  
 
Daarom wil ondergetekende de volgende vragen aan het college stellen: 
 
1) Deelt u de mening dat het genoemde buurtinitiatief als uiterst succesvol kan 
worden omschreven en een waardevolle bijdrage levert om tot een veiliger Den 
Helder te komen? Zo nee, waarom niet? 
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2) Mocht het antwoord op vraag 1 “Ja” zijn, kunt u dan zo gedetailleerd mogelijk 
aangeven op welke manier het stoppen van de vergoeding positief gaat bijdragen 
aan de bestaanszekerheid van dit buurtinitiatief, alsmede hoe het stoppen van de 
vergoeding positief gaat bijdragen aan het (in algemene zin) betrekken van onze 
burgers bij onze samenleving? Graag een gemotiveerd antwoord. 
 
3) Kunt u zo gedetailleerd mogelijk aangeven waarom de activiteiten niet (meer) 
onder de nieuwe richtlijnen zouden vallen? Graag een gemotiveerd antwoord. 
 
4) Deelt u de mening dat voor waardevolle buurtinitiatieven, zoals het genoemde 
initiatief, altijd middelen beschikbaar moeten zijn en bent u bereid (al dan niet in 
samenwerking met relevante partners) de voorgenomen bezuiniging terug te 
draaien? Graag een gemotiveerd antwoord. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Vincent van den Born  
PVV Den Helder 
 
 
 
 
 
 
 
 


